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DAGSORDEN 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat 

3. Introduktion til Akutsygeplejerskerne og deres arbejde v/Anette Bach Mogensen og akut 

sygeplejerske Kamilla Høll Christiansen (kl. 9.05) 

4. Status Sundhedshuset v/Sille Kloppenborg (kl. 9.30) 

5. Introduktion til genoptræning v/Ellen Schultz Pedersen (kl.10.00) 

6. Hjælpemiddel og Kommunikation – opbygning og problematikker omkring tildelingstiden 

v/Mai-Britt Tingsager (kl. 10.40) 

7. Introduktion til Plejen v/Morten Ilsøe (kl. 11.10) 

8. Introduktion til Længst muligt i eget liv anno 2021 v/Morten Ilsøe (kl.11.40)  

9. Introduktion til Visitationen og kvalitetsstandarder v/Hanne Rasmusen (kl. 12.30) 

10. Overgang fra Sygehus til Kommune v/Hanne Rasmusen (kl. 13.00) 

11. Revidering af forretningsorden og vedtægter for Seniorrådet (kl.13.15) 

12. Status Senior Nyt – Fredericia (kl. 13.50) 

13. Eventuelt (kl. 13.55) 

  



Referat 
 
Punkt 1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt. 

 

Punkt 2. Godkendelse af referat 

Inden godkendelse af referatet var der lige et par opfølgningspunkter: 

Hanne gav en kort status på ny klippekortordning. Der har været holdt første møde i arbejdsgruppen 

og arbejdet er godt i gang. Arbejdsgruppen arbejder på at komme med indstilling til Udvalget til 

deres møde i april. Seniorrådet afventer arbejdsgruppens indlæg. 

Arbejdet vedr. henvendelsen fra Nordbo er ikke kommet så meget videre. 

Rullende udskiftning. Der er sendt forslag ud.  

Referatet blev herefter godkendt.  

 

Punkt 3. Introduktion til Akutsygeplejerskerne og deres arbejde v/Anette Bach Mogensen og 

akutsygeplejerske Kamilla Høll Christiansen nærmeste samarbejdspartner. 

Anette fortalte om organiseringen af akutsygeplejen i Fredericia Kommune. I Fredericia er der i 

akutsygeplejen meget fokus på rehabilitering.  

Kamilla fortalte om akutsygeplejerskernes arbejde blandt andet via cases.  

 

Punkt 4. Status Sundhedshuset v/Sille Kloppenborg 

Sille gav en status på Fredericia Sundhedshus. Silles slides sendes ud sammen med referatet. 

Det er 4 år siden, at Fredericia Kommune købte sygehuset og der er sket en del på de 4 år og der er 

stadig fuld gang i udviklingen. 

 

Punkt 5. Introduktion til Træning og forebyggelse v/Ellen Schultz Pedersen 

Ellen Schultz Pedersen og teamleder Helle Krause Andersen fortalte om Træning og Forebyggelse 

og deres arbejde. Slides fra introduktionen sendes ud sammen med referatet. 

 

Punkt 6. Hjælpemiddel og Kommunikation – opbygning og problematikker omkring 

tildelingstiden v/Mai-Britt Tingsager 

Mai-Britt Tingsager fortalte om Hjælpemiddel og Kommunikation Lillebælt. Slides bliver sendt ud 

sammen med referatet. 

  



 

Punkt 7. Introduktion til Plejen v/Morten Ilsøe 

Morten gav Seniorrådet en kort introduktion til Senior og Sundhed med særlig fokus på Plejen. 

Herudover også en kort orientering om organisering af resten af voksenområdet, med fokus på de 

afdelinger der er relevante for Seniorrådet. Mortens slides er ufærdige organisationsdiagrammer, og 

de vil blive eftersendt så snart vi har godkendte organisationsdiagrammer over den nye 

organisering. 

 

Punkt 8. Introduktion til Længst muligt i eget liv anno 2021 v/Morten Ilsøe 

Morten gav undervejs i præsentationen af punkt 7 også introduktion til Længst muligt i eget liv 

anno 2021, herunder om processen for arbejdet med den nye version af Længst muligt i eget liv. 

Seniorrådet vil blive involveret i det arbejde på et senere tidspunkt. 

 

Punkt 9. Introduktion til Visitationen og kvalitetsstandarder v/Hanne Rasmusen 

Hanne Rasmussen præsenterede Seniorrådet for Visitationen og fortalte om kvalitetsstandarden. 

Hannes slides bliver sendt med referatet. Kvalitetsstandarden bliver udleveret til Seniorrådet ved 

først kommende mulighed.  

 

Punkt 10. Overgang fra Sygehus til Kommune v/Hanne Rasmusen  

Hanne fortalte om overgang fra Sygehus til Kommune. Hun fortalte om, hvordan det foregik og 

hvordan det blev varslet og hvad der bliver iværksat. 

 

Punkt 11. Revidering af forretningsorden og vedtægter for Seniorrådet 

Forretningsorden blev gennemgået og revideret.  

Vedtægter blev ligeledes gennemgået og revideret. Inden endelige revidering er der dog behov for 

en forhandling med Udvalget vedr. en tilføjelse under punkt 5. Økonomi. 

 

Punkt 12. Status Senior Nyt – Fredericia 

Flemming har sendt forslag til vedtægtsændringer for Senior Nyt – Fredericia. Der var ingen forslag 

til yderligere ændringer. Jytte og Aksel blev valgt som bilagskontrollant og 

bilagskontrollantsuppleant. 

 

Punkt 13. Eventuelt  

Til næste møde vil man gerne have en drøftelse af tilsyn og informationsvirksomhed.


